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Tiden	  går	  så	  fort	  -‐	  det	  är	  två	  månader	  sedan	  coronakrisen	  isolerade	  
oss	  från	  varandra.	  Det	  blev	  ingen	  vårmiddag	  med	  valmöte	  men	  vi	  
klarade	  av	  valmötet	  per	  post	  och	  mail.	  Tack	  för	  att	  du	  röstade.	  När	  
jag	  sammanställde	  resultatet	  visade	  sig	  att	  samtliga	  som	  röstade,	  	  
röstade	  på	  valberedningens	  förslag.	  Vårt	  nya	  AU	  ser	  därför	  ut	  som	  
följande:	  Past	  president	  Ingrid	  Stjernquist,	  sekreterare	  Ebba	  
Gamstedt,	  medlemsansvarig	  Marie-‐Louise	  Nordesjö,	  kassör	  Cecilia	  
Wargren	  ,	  styrelsemedlem	  Jeanette	  Jacobsson	  Rangner	  och	  revisor	  
Marianne	  Drielsma.	  Ordförandeposten	  samt	  en	  styrelsepost	  är	  tills	  
vidare	  vakanta.	  Vi	  hoppas	  att	  höstens	  rekryteringsmöten	  kan	  fylla	  
de	  tomma	  platserna.	  Ett	  varmt	  tack	  till	  valberedningen	  som	  har	  
gjort	  ett	  stort	  arbete	  för	  att	  få	  fram	  ett	  fungerande	  AU.

Det	  blir	  inget	  Convention	  i	  Philadelphia	  i	  år.	  Internationella	  
Presidenten	  och	  styrelsen	  har	  i	  dagarna	  tagit	  beslut	  om	  detta.	  Det	  
kommer	  sannolikt	  att	  bli	  någon	  form	  av	  virtuella	  möten,	  bl.a	  skall	  ju	  en	  ny	  president	  väljas.	  Jag	  
hoppas	  att	  informationen	  kommer	  ut	  så	  snart	  som	  möjligt.	  Håll	  koll	  på	  DKG	  internationals	  
hemsida	  samt	  på	  den	  europeiska	  hemsidan.	  I	  Cathy	  Daughertys	  blog	  såg	  jag	  också	  att	  den	  
internationella	  styrelsen	  diskuterar	  att	  sälja	  DKG’s	  hus	  i	  Austin.	  Om	  man	  säljer	  kommer	  DKG	  
få	  bra	  betalt	  eftersom	  Austin	  vill	  bygga	  höghus	  på	  tomten.	  Pengarna	  borde	  kunna	  användas	  
till	  pedagogiska	  insatser.	  Vi	  får	  se	  vad	  som	  händer.

Vi	  i	  nuvarande	  AU	  håller	  på	  att	  planera	  för	  höstens	  medlemsmöten.	  Vi	  hoppas	  att	  allt	  återgår	  
till	  det	  normala	  och	  att	  vi	  kan	  träffas	  fysiskt.	  Sannolikt	  blir	  det	  inget	  enhetligt	  tema	  för	  höstens	  
medlemsmöten	  utan	  en	  rad	  intressanta	  föreläsningar	  av	  de	  som	  anmälde	  sig	  till	  
rekryteringsmötet	  i	  mars.

Till	  sist,	  för	  mig	  blir	  det	  en	  hel	  del	  Yilm	  vid	  sidan	  av	  jobbet.	  Engelska	  historiska	  serier	  är	  alltid	  
underhållande.	  I	  serien	  ”Från	  Lark	  Rise	  to	  Candleford”	  sa	  en	  av	  huvudpersonerna	  något	  
tänkvärt:	  Vad	  som	  betyder	  något	  i	  vårt	  liv	  är	  människor.	  Människor	  behöver	  människor	  och	  
att	  tillhöra.	  	  Efter	  två	  månader	  saknar	  jag	  er	  och	  våra	  Yina	  medlemsmötet.	  Samtidigt	  skall	  man	  
ha	  modet	  att	  stanna	  upp	  ett	  tag.	  Jag	  ser	  fram	  emot	  hösten
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